

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Styrelsemöte 8 GFS

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll STYM8.pdf

Storlek: 275102 byte

Hashvärde SHA256:

cc9f13b64b93872e832d181cc87ccbfe532caa5e4a5e624d17eb39e895059000

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 4:

MELKER WARGBANER

Signerat med BankID 2025-05-26 16:49 Ref: 01970d11-e2e6-7fa2-9375-0c24d0e4ec4c

LOVA JANSSON

Signerat med BankID 2025-05-22 10:15 Ref: 0196f70f-b552-799f-adbc-e9b9d494a658

SAMUEL MALTE MARTINSSON

Signerat med BankID 2025-05-21 14:08 Ref: 0196f2be-ed14-7ffc-b519-e7b6091f9b48

Viktor Rikard Sjödahl

Signerat med BankID 2025-05-21 13:48 Ref: 0196f2ab-f958-70cc-b4cd-579ba19c63de

Protokoll Styrelsemöte 8

Sammanträde med GFS styrelse 2024/2025

Tid: 06 maj 2025, 14.00 (beräknad sluttid 17:00)

Plats: Eva Wibergs rum.

Närvarande:

Melker Wargbaner, GFS ordförande

Viktor Sjödahl, GFS Vice Ordförande, sekreterare

Samuel Martinsson, ledamot Chalmers Studentkår

Bahram Fendi ledamot Sahlgrenska Akademin Studentkår (Lämnar 16:56)

Siri Larsson, ledamot Göta studentkår

Miriam Ståhlgren, ledamot Konstgåren

Lova Jansson ledamot HHGS

Nils Geeraedts SAKS (Lämnar 16:56)

Christian Pålsson HHGS

§ 1 Preliminärer

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande

Melker Wargbaner öppnar mötet 14.05

Styrelsen beslutar

att finna mötet behörigt utlyst

§ 1.2 Val av mötesfunktionärer

Presidiet föreslår

Melker Wargbaner som mötesordförande

Viktor Sjödahl som mötessekreterare

Samuel Martinsson som justeringsperson

Lova Jansson som justeringsperson

Styrelsen beslutar

Att välja:

Melker Wargbaner som mötesordförande

Viktor Sjödahl som mötessekreterare
Samuel Martinsson som justeringsperson
Lova Jansson som justeringsperson

§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan

Presidiet föreslår:

att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar

Styrelsen beslutar

att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar

§ 1.4 Föregående mötesprotokoll

Styrelsen beslutar

att godkänna föregående mötesprotokoll från STYM7

§ 1.5 Mötets offentlighet

Styrelsen beslutar

att hålla ett öppet möte

§ 1.6 Mötets beslutsförmåga

Styrelsen beslutar

att anse mötet beslutsförmågigt

§ 2 Rapporter

§ 2.1 Rapport från GFS presidium

Föredragande: Presidiet

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna

§ 2.2 Presidiebeslut

Föredragande: Presidiet

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna

§ 2.3 Rapport från kårerna

Föredragande: Respektive kår

SAKS:

Firar 15-årsjubileum för fullt, var bal i lördags! Intensivt arbete nu i slutet, fullt upp med överlämning. SFS-fum!

HHGS:

Startat upp 100-års jubileumsgrupp vilket är kul! Förbereder inför årsmötet som äger rum senaste i maj! Kollar lite om finansiering av Gårda textil, valborgsvecka, Spexföreställning!

Göta:

Haft konstituerande fullmäktige och valt in våra efterträdare! Valde in 9 av 10 heltidare till nästkommande år, fyllnadsval i maj. Hade CSN frukost med Studpol undersökning om trygghet på campus, har med bakgrund av detta reviderat vårt åsiktsdokument. Haft en rolig och intensiv valborgsvecka! Förbereder för fullt med överlämning till nya efterträdare. SFS denna vecka! Reser iväg på torsdag.

Chalmers: Cortegen och valborg tagit mycket energi, vart kul! Mycket lyckat! Mycket arbete med verksamhetsplanen, skall skicka den preliminära verksamhetsplanen till fullmäktige idag. Förbereder för överlämning! Blir mycket jobb med detta framåt. Medlemsundersökning presenterades för fullmäktige sen senaste Stym, vilket var mycket intressant.

Konstkåren: Stadgeförändringar inför årsmötet! Dock inga efterträdare till presidiet vilket är ett problem vi jobbar med. HDK Valand har en JO-anmälning som påbörjas, finns således en diskussion om att ta över ägandet av gallerierna vilket skulle frigöra gallerierna från den statliga myndigheten.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna

§ 2.4 **Rapport från GBG7000+**

Föredragande: Presidiet

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna

§ 3 Beslutsärenden

§3.1 Inval av GFS Ordförande för verksamhetsåret 2025/26

Föredragande: Valberedningen

Valberedningen föreslår

att välja Nils Geeraedts till Ordförande för Göteborgs Förenade Studentkårer för verksamhetsåret 2025/26.

Styrelsen beslutar

att välja Nils Geeraedts till Ordförande för Göteborgs Förenade Studentkårer för verksamhetsåret 2025/26.

§ 3.2 Inval av GFS Vice Ordförande för verksamhetsåret 2025/26

Föredragande: Valberedningen

Valberedningen föreslår

att välja Christian Pålsson till Vice Ordförande för Göteborgs Förenade Studentkårer under verksamhetsåret 2025/26.

Styrelsen beslutar

att välja Christian Pålsson till Vice Ordförande för Göteborgs Förenade Studentkårer under verksamhetsåret 2025/26.

Paus: 15:03-15:10

§3.3 Inval av GFS revisor och revisorssuppleant för verksamhetsåret 2025/26

Föredragande: Valberedningen

Förslag till beslut

Att bordlägga punkten till nästkommande STYM

Styrelsen beslutar

Att bordlägga punkten till nästkommande STYM

§3.4 Inval av GFS studentrepresentant till GSF Företagsgrupp

Föredragande: Presidiet

Förslag till beslut

att styrelsen ska välja **Erik Sandström** till ledamot i GSF AB:s styrelse med ett mandat på 1 år (2025-05-11 till 2026-05-10).

Styrelsen beslutar

att styrelsen ska välja **Erik Sandström** till ledamot i GSF AB:s styrelse med ett mandat på 1 år (2025-05-11 till 2026-05-10).

§3.5 Inval av GFS studentrepresentant till Fysikens styrelse

Föredragande: Presidiet

Förslag till beslut

att styrelsen ska välja **Rasmus Halonen** till ledamot i Fysikens styrelse med ett mandat på 1 år (2025-05-11 till 2026-05-10).

Styrelsen beslutar

att styrelsen ska välja **Rasmus Halonen** till ledamot i Fysikens styrelse med ett mandat på 1 år (2025-05-11 till 2026-05-10).

§3.6 Revidering av GFS Arbetsordning

Föredragande: Presidiet

Förslag till beslut

att anta den reviderade arbetsordningen i enlighet med bilaga 09b.

Siri yrkar på

Att anta den reviderade arbetsordningen i enlighet med bilaga 09b med förflyttningen av “genomföra val till valberedning” från möte 9 till möte 5.

Styrelsen beslutar

att anta den reviderade arbetsordningen i enlighet med bilaga 09b med förflyttningen av “genomföra val till valberedning” från möte 9 till möte 5.

§ 4 Diskussionsärenden

§ 4.1 Diskussion angående mandatfördelning och språk VÅ25/26.

Göta, Konst och Chalmers håller med om att representativ mandatfördelning i enlighet med antal HST är bra och önskvärt. Samtidigt är det väldigt viktigt att det bara är en styrelseledamot per kår men som har en representativ rösträtt.

Göta: Viktigt att gå på HST och inte medlemmar i kårerna i och med att det annars är orättvist gentemot Chalmers som har kårobligatorium

Chalmers: Håller med om att HST är önskvärt och inte medlemmar.

Konstkåren, HHGS, SAKS: Vi får en nackdel med det nya systemet men vi är villiga att ge upp den nuvarande fördelen för rättvisans skull.

Samtliga kårer: Bered ett förslag för representativ mandatfördelning.

Språk:

Bra med möteshandlingar på svenska

Konstkåren: Bra om det finns möjlighet att ha mötena på engelska men att det bestäms varje år av varje styrelse.

Chalmers: Har fullmäktige på engelska, upplever att man kan gå miste om djupare diskussioner ifall mötet är helt på engelska, finns en poäng i ett dialogforum som detta med möjlighet till djupare diskussion.

Presidiet: Föreslår att man har möteshandlingar på svenska och engelska, kan göras av presidiet. Föreslår en kombination av mötesspråk.

Konstkåren: Kan vara bra att formalisera att möten kan hållas på engelska så att de engelsktalande inte behöver hävda sin språk rätt utan att ha backning av en formaliserad språkpolicy.

HHGS: Håller med om att det handlar om inkludering.

Göta: Tydliggör att det handlar om mötesklimatet och inte gemene student, mer intern organisationskultur. Tycker att varje styrelse skall bestämma själva men ursprungsspråket blir engelska.

Chalmers: Håller med Göta.

Presidiet: Håller med Göta

Konstkåren: Om det skall göras språkpolicy, viktigt att ha med vilket språk som har tolkningsföreträde.

§ 4.2 Möten i slutet av maj/juni - överlämning - plan för val till valberedning

Göta:

3e juni kommer man till socialförvaltningen centrum

9e juni för överlämning

Ingen workshop med HGF

12e juni kommer ordförande

HHGS:

Kan inte juni

Gärna överlämning slutet av maj

12e kanske

3e juni nej

SAKS

Kollar på det

Juni ja

Chalmers:

Överlämning kan göras juli/aug inte juni

Allting annat går

GBG7000+ hade vart kul, ser hur det går

Konstkåren:

Socialförvaltningen - Nej

GBG7000+ Ja, om ni vill

Studentforum Ja

Markanvisning ja

HGF – Nej

§ 4.3 Studentforum - återkoppling och rapportering

Går igenom beredningsmötet och framtida datum

SAKS yrkar på att tidigarelägga sista studentforum till slutet av maj så att SAKS kan närvara.

§ 4.4 Boplats workshop - medskick

Går igenom workshopen.

Chalmers: Bra och viktigt att den marknadsförs ordentligt nationellt, samlad plattform skall vara så enkelt som möjligt.

HHGS: Ha internationella studenter i åtanke

Kontskåren: Håller med HHGS, temporära personnummer.

Christian Pålsson: Tänk på att hålla det gratis för studenter.

Konstkåren: Inte ta det för givet att man har bank-id.

§4.5 Folkuniversitetet Väst - Feedback

Feedback om potentiellt samarbete:

Göta: Ställer sig positiva till detta, ni kan gå vidare

Chalmers: inte jätteförankrat än men ses som positivt och går gärna vidare med avtalet.

HHGS: Tummen upp

Kontkåren: Tummen upp

Formalisering fortgår.

§ 5 Avslutning

§ 5.1 Övriga frågor:

5.1.1 EAIE – erfarenhetsutbyte

Ingen har fått information om det.

5.1.2 Möte med kårernas idrottsföreningar

Positiv till utskottsmöjlighet. Bra möte med viktigt erfarenhetsutbyte.

Tummar upp.

§ 5.2 Nästa Möte

4e juni 14-17 2025.



§ 5.3 Mötesutvärdering

Tummar upp

§ 5.4 Mötets avslutande

Mötet avslutas 17:10